
Referat fra bestyrelsesmøde 01.12.2010 

 

 

 

Ad. 1: 

Godkendelse af dagsorden. Godkendt i redigeret rækkefølge. Harald ordstyrer. 

 

Ad. 2: Godkendelse af referat.. Referat fra sidst samt nærværende referat skal godkendes til/på næste møde  

 

Ad. 6 Områdevedligehold: Først snerydning:  

Snerydningen drøftet. Der er hjemtaget to tilbud et fra NSL i Valby og STV der opererer i området i forvejen. Kommunen 

også bedt om prissætning, men dette er ikke modtaget endnu. 

Finn / Ole gransker tilbuddene, men som udgangspunkt er NSL et godt bud. 

Da året stort set er gået, tages der et ekstra møde med NSL, og der søges afklaring af spørgsmål. 

 

Der skal i GF-regi, investeres i egen afdækning af plantekummerne,. 

 

Ad. 3. Fælleshus. 

 

- 1 Reservation: Er færdigdebatteret, dog ændres reservation til at slottet for reservering hele dagen hvor der herefter skal 

ske lodtrækning er kun for bookning til dagen året efter. Derefter er det først til mølle og tidspunkt for modtagne mail afgør 

hvem der har retten til lejemålet. 

 

- 2 Emner fra  fælleshusets liste: 

Regelsættet for fælleshuset  blev drøftet videre fra sidst … indgående og livligt. 

De noget omfangsrige rettelser indføres af Paw. 

 

- 3 Indvielsesarrangement 30.01.2011 

Kunstudvalget har arrangeret at Lise Nørholm kommer og afholder en kunstworkshop. 

 

Ad. 4. Hjemmeside. 

Er opdateret med nyheder, fælleshus. Der søges oprettet en kalenderdel for reservationer koblet op til hjemmesiden. 

 

Ad. 5. Kulturudvalg. 

Forslag modtaget af Jens til oprettelse af kulturelt udvalg 

Bestyrelsen er positive over for udvalget kan nedsættes. Evt. budgetdel skal besluttes på GF.  

 

Ad. 7. Evt.. 

Der afholdes Jule-swing med Big Band battle 16. december 

 

Møde sluttede kl. 22.15. 

Ref. Søren 

 

 


